
Chateau de Beaucastel Chateauneuf-du-Pape Rouge 2013

酒款介绍
博卡斯特古堡一直以来都被认为是法国伟大的佳酿之一。它以其优雅，平衡以及毫无争议的陈
年潜力而闻

名于世。地处教皇新堡的北段，风土相当完美，密斯特拉风比较强烈。从上世纪60年代起，我
们就已经开

始以有机的方式在这里种植教皇新堡所允许种植的13个葡萄品种。

年份概况
2013年份的冬天十分漫长且是过去几年最为干燥的一个冬季，春天则显的比较短。这样的气候
变化使得

葡萄藤与果实的发展变得很缓慢。因此酿酒师的工作变得十分重要，我们需要在本已不多的产
量中筛选出

优质的葡萄。2013年是一个复杂的年份但其平衡度非常完美，这个年份未来值得期待。

地点
教皇新堡产区位于奥朗日与阿维尼翁之间，博卡斯特古堡红的葡萄园种植面积为70公顷。

风土
博卡斯特古堡葡萄园为单一园，种植面积为110公顷，位于教皇新堡产区的北边。此地优秀的
风土是教皇

新堡产区最好风土的典型代表，土壤表面为鹅卵石，下面则是沙石，粘土，石灰石构成。博卡
斯特古堡葡

萄园内种植着该地区法规允许种植的13个葡萄品种，它们的藤龄都非常老，根系深入土壤深处
。我们在五

十多年前开始使用有机方式进行耕种并且延续至今。

陈酿
bottled.每一个葡萄品种

均分开并手工采摘。对于比较容易还原的葡萄品种（慕合怀特和西拉），我们使其在橡木桶中
完成发酵。

对于比较容易氧化的葡萄品种（例如歌海娜），我们则使其在传统的水泥发酵罐中完成发酵。
在苹果酸乳

酸发酵完成之后，我们将不同的品种进行混合调配，然后在大橡木酒桶中陈年一年，之后开始
装瓶。
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Chateau de Beaucastel Chateauneuf-du-Pape Rouge 2013

葡萄品种
Grenache 30%, 穆尔韦德 30%, Vaccarese, Terret Noir, Muscardin, Clairette, Picpoul, Picardan, Bourboulenc, Roussanne 15%, Counoise
10%, 西拉 10%, 神索 5%

侍酒
15C左右，侍酒之前建议进行醒酒。

品鉴
这一年的西拉和慕合怀特表现得非常漂亮。歌海娜的成熟度很完美，给予这个年份力量与酒体。2013年

份其实更加带有北罗纳河谷酒的风格。深色，丰富，香气上带有复杂的黑色水果以及可可，烟草和温和香

料的气息。入口感觉酒体丰满厚重，单宁柔软而丰富，余味悠长持久。

评论与奖项

92/100
"Solid, with a core of fig and blackberry fruit that fans out steadily from start to finish as lightly singed juniper, tobacco and
brick dust notes waft through. Latent acidity holds the finish. Best from 2017 through 2028."
James Molesworth, Wine Spectator, 15/11/2016

92-95/100
"Looking at the 2013 Chateauneuf du Pape, I was able to taste the individual components, with each showing fantastic
depth and richness. The Mourvedre is the star of the show and had blockbuster levels of concentration and depth, with
perfectly ripe tannin.
While certainly not a Grenache year, even this variety showed well here, and its obvious that the multiple
passes through the vineyard during harvest and then multiple sorts in the winery paid off. This should come together
beautifully in bottle and be one of the vintage's strongest efforts."
Jeb Dunnuck, Wine Advocate, 15/11/2016

92/100
"Opaque ruby. Deep-pitched black and blue fruit liqueur aromas are complemented by suggestions of licorice and cola.
Broad, sweet and fleshy, offering concentrated blackberry and boysenberry flavors enlivened by juicy acidity and a peppery
spice nuance. Tightens up slowly on the youthfully tannic, focused finish, which clings with resonating spiciness and
outstanding tenacity."
Josh Raynolds, Vinous, 06/04/2016

93/100
"While not the most structured vintage of Beaucastel, this is a full-bodied, creamy textured rendering of Chateauneuf-du-
Pape. Finely detailed notes of plum, thyme and leather mark the nose, while the flavors are ripe almost to the point of
jamminess."
Joe Czerwinski, Wine Enthusiast, 01/05/2016

94/100
"Another stunner from Famille Perrin. Bright, fresh and elegant with re ned red berry fruit and clean  avors of ripe plum and
soft spice; shows great aging potential. 30% Grenache, 30% Mouvedre, 10% Counoise, 10% Syrah, 5% Cinsault, with
others."
Anthony Dias, The Tasting Panel, 01/04/2016

93/100
"The 2013 Chateau de Beaucastel is drinking marvelously at this juncture. Aromatically bright, this wine reveals provencale
herbs, cigar ash, coffee ground and crushed mint aromas that connect with red fruits. Highly structured, with marvelous
tension, the wine plays off red currant, pomegranate seed, white truffle and wild blackberry flavors. This is a solid effort in a
highly challenging vintage."
Washington Wine Blog, 10/01/2018

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

Chateau de Beaucastel
Chemin de Beaucastel, 84350 Courthezon
Tel. +33 (0)4 90 70 41 00 - contact@beaucastel.com
beaucastel.com   

2/2

85
4Y

H
C

滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。

http://www.tcpdf.org
http://beaucastel.com
https://facebook.com/beaucastel
https://twitter.com/beaucastel
https://vincod.com/854YHC

